
ОБЯЗАТЕЛЬСТВО 

о явке в сборную команду России 

(для натурализованных игроков) 

 

  

 

Я,__________________________________________________________________________________ , 

паспортные данные____________________________________________________________________ 

имеющий(ая) гражданство Российской Федерации и право выступать за сборные команды России 

по баскетболу (в соответствии с нормативными документами ФИБА), в случае получения 

официального вызова РФБ в сборную команду России по баскетболу обязуюсь прибыть в её 

расположение для прохождения углубленного медицинского обследования, участия в 

тренировочных и других мероприятиях по подготовке к спортивным соревнованиям и/или в 

международных официальных спортивных соревнованиях в составе указанной команды. 

Я ознакомлен(а) с положениями Статуса игрока и согласен(а) с тем, что в случае нарушения 

вышеуказанных обязательств ко мне могут быть применены предусмотренные статусом игрока 

спортивные санкции, согласно регламенту ФИБА. 

Настоящее обязательство дано мной добровольно и на неопределенный срок (бессрочно). 

 

 

 

Спортсмен_________ / _______________________________«____»_________________20___г. 
                      (подпись)                                (расшифровка подписи)          



COMMITMENT 

regarding the presence to Russian national team 

(for naturalized players) 

 

I,__________________________________________________________________________________ , 

passport details_______________________________________________________________________ , 

having the citizenship of the Russian Federation and having the right to enter the competitions for the 

Russian national teams on basketball (in accordance with FIBA Internal Regulations) in case of receiving 

an official call from RFB to Russian national team on basketball undertake to arrive at its location for 

passing an in-depth medical examination, participation in training and other activities for sports 

competition preparation and/or in official international sports competitions as a part of the  team. 

I am acquainted with the player Status provisions and agree that in case of violations of the above-

mentioned obligations sports sanctions may be imposed against me provided by the player status 

according to FIBA Internal Regulations. 

This commitment is given by me voluntarily and for an indefinite period (termless). 

 

 

 

 Sportsmen _________ / _______________________________«____»_________________20___г. 
                              (signature)                           (full name)          

 


